
Zápis č. 5/3/2022 z riadneho rokovania Rady Rozhlasu a televízie Slovenska 
16. marca 2022 so začiatkom o 10,00 h. 

 
Prítomní členovia Rady RTVS: Ján Balaščák, Tomáš Caban, Igor Gallo, Jozef Chudík, 
Martin Kákoš, Jarmila Mikušová, Ján Uličiansky 
Neprítomný: Martin Kabát, Dóra Hushegyiová 
Hostia:  
PhDr. Jaroslav Rezník – generálny riaditeľ RTVS 
Mgr. Marek Knut – riaditeľ Sekcie GR RTVS 
Radka Doehring – riaditeľka Sekcie ekonomiky RTVS 
Anton Šulík – riaditeľ Sekcie programových služieb STV 
Mgr. Michal Dzurjanin – riaditeľ Sekcie programových služieb SRo 
Attila Lovász – poverený riaditeľ Sekcie spravodajstva a publicistiky RTVS 
Miesto konania: Zasadačka GR RTVS, 6. posch., Mýtna 1, Bratislava 
 
1. Otvorenie zasadnutia – schválenie programu rokovania 
Rokovanie zvolal, otvoril a viedol predseda rady I. Gallo. Na začiatku rokovania privítal 
všetkých prítomných. Skonštatoval, že je prítomných 6 členov rady a rada je schopná 
uznášať sa. Z rokovania sa ospravedlnili D. Hushegyiová a M. Kabát, neskôr príde M. Kákoš.  
Navrhol, aby sa do programu doplnil bod Návrh Organizačného poriadku RTVS. Manažment 
požiadal 9.3.2022 o zaradenie tohto bodu do programu rokovania, rokovanie však v tom 
čase už bolo zvolané aj s programom, čiže je potrebné tento bod doplniť na rokovaní.  
Rovnako navrhol doplniť bod Správa o hospodárení a plnení záväzných ukazovateľov 
rozpočtu za IV. štvrťrok 2021, pretože manažment ešte dodal doplňujúce informácie k tomuto 
bodu, o ktorom sme rokovali aj na ostatnom rokovaní. 
I. Gallo predložil návrh na uznesenie a dal o ňom hlasovať: 
Uznesenie č. 41/2022: 
Rada RTVS schvaľuje program rokovania v nasledujúcom znení: 

1. Otvorenie zasadnutia – schválenie programu rokovania.  
2. Kontrola plnenia uznesení prijatých Radou RTVS v predchádzajúcom období. 
3. Operatívne informácie Rady RTVS a GR RTVS 
4. Rámcová správa o činnosti RTVS, o. i.:  

a) informácia o aktuálnom stave hospodárenia a plnenia programovej služby 
RTVS; 

b) informácia o návrhu na prevod/prenájom majetku RTVS (spravodajca T. 
Caban);  

c) informácia o verejných obstarávaniach (spravodajkyňa J. Mikušová); 
d) informácia o zámere vstúpiť do zmluvného záväzku v zmysle par. 15 ods. 3 

písm. h) zákona č. 532/2010 Z. z. o RTVS (spravodajkyňa J. Mikušová);  
e) informácia o zmluvách nad 10 000 eur uzavretých v predchádzajúcom období 

(čl. 7 ods. 2 Štatútu Rady RTVS) (spravodajca M. Kabát); 
f) rôzne. 

5. Návrh Organizačného poriadku RTVS (spravodajca M. Kákoš) 
6. Návrh ďalšieho vysielania spravodajstva a publicistiky RTVS – plnenie uznesenia č. 

36/2022 (spravodajca M. Kákoš) 
7. Komplexná správa o vysielaní rozhlasových programových služieb v roku 2021 

(spravodajcovia: členovia rady za rozhlasové vysielanie) 
8. Komplexná správa o vysielaní a činnosti Radio Slovakia International (spravodajca J. 

Balaščák)  
9. Komplexná správa o vysielaní televíznych programových služieb Dvojka a Trojka 

v roku 2021 (spravodajcovia: členovia rady za televízne vysielanie) 
10. Odvolanie voči rozhodnutiu RTVS v zmysle zákona o slobode informácií (spravodajca 

T. Caban) 
11. Správa o stave výberu úhrad za služby verejnosti poskytované RTVS za rok 2021 

(spravodajca J. Mikušová) 
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12. Správa o hospodárení a plnení záväzných ukazovateľov rozpočtu RTVS za IV. 
štvrťrok 2021 (spravodajkyňa J. Mikušová) 

13. Podnety a sťažnosti 
14. Rôzne 

 
Za: 6 / J. Balaščák, T. Caban, I. Gallo, J. Chudík, J. Mikušová, J. Uličiansky / 
Proti: 0      
Zdržal sa: 0   
Neprítomní: 3 / D. Hushegyiová, M. Kabát, M. Kákoš /  
Uznesenie bolo prijaté. 
 
2. Kontrola plnenia uznesení prijatých Radou RTVS v predchádzajúcom období 
I. Gallo odprezentoval plnenia uznesení z ostatných 2-och rokovaní, ktoré sú súčasťou 
priloženého materiálu. 
I. Gallo informoval, že sú predložené aj zápisy z rokovaní DK z 10.2.2022 a 3.3.2022. 
I. Gallo predložil návrhy na uznesenia a dal o nich hlasovať: 
Uznesenie č. 42/2022: 
Rada RTVS berie na vedomie správu o kontrole uznesení z rokovaní 10.2.2022. a 3.3.2022. 
 
Za: 6 / J. Balaščák, T. Caban, I. Gallo, J. Chudík, J. Mikušová, J. Uličiansky / 
Proti: 0      
Zdržal sa: 0   
Neprítomní: 3 / D. Hushegyiová, M. Kabát, M. Kákoš /  
Uznesenie bolo prijaté. 
 
Uznesenie č. 43/2022: 
Rada RTVS berie na vedomie Zápisnicu z rokovania Dozornej komisie Rady RTVS 
z 10.2.2022 a 3.3. 2022. 
 
Za: 6 / J. Balaščák, T. Caban, I. Gallo, J. Chudík, J. Mikušová, J. Uličiansky / 
Proti: 0      
Zdržal sa: 0   
Neprítomní: 3 / D. Hushegyiová, M. Kabát, M. Kákoš /  
Uznesenie bolo prijaté. 
 
3. Operatívne informácie Rady RTVS a GR RTVS 
J. Rezník informoval, že od ostatného rokovania rady sa prioritne RTVS zameriava na to, 
aby sa zlepšovalo vysielanie :24 a zároveň sa plnohodnotne vysielalo na ostatných 
okruhoch. 
 
4. Rámcová správa o činnosti RTVS 
a. informácia o aktuálnom stave hospodárenia a plnenia programovej služby RTVS 
R. Doehring odprezentovala ekonomické ukazovatele za mesiac február: 
„RTVS k 28.2.2022 dosiahla celkové príjmy vo výške 72,61 mil.€, čo predstavuje 41,72 % 
plnenie ročného rozpočtu. Najvýznamnejší zdroj RTVS – daňové príjmy (úhrady za služby 
verejnosti) dosiahli k 28.2.2022 sumu 18,08 mil.€, čo predstavuje plnenie na 24,63 % 
ročného plánu. Vyššie percentuálne čerpanie vzniklo predovšetkým v dôsledku januárovej 
úhrady zamestnávateľov ako aj fyzických osôb za celý rok 2022. V porovnaní s mesačným 
plánom ide o vyššie čerpanie vo výške 245 tis.€. Do 28.2. 2022 RTVS obdŕžala 1,31 mil. € 
za staré dlhy týkajúce sa obdobia do 31.12.2021.  
RTVS komunikuje s MK SR v súvislosti s dofinancovaním vyššieho výpadku na úhradách 
ako je rozpočtovaných 8 mil.€ v súvislosti s prijatím novely zákona č. 314/2019 Z.z., ktorá 
oslobodila od 1.1.2020 od platenia úhrady poberateľov dôchodkových dávok a dávok v 
hmotnej núdzi. Na základe poslednej aktuálnej analýzy ročný výpadok sa odhaduje vo výške 
12,21 mil.€ t.j. vyšší výpadok vo výške 4,21 mil.€. 
 



Strana 3 z 15 
 

 
počet úľava 

2022 - 
počet 

mesiacov 
výpadok 

výpadok rok 
2022 mesačne 

Počet oslobodených platiteľov 2,32 eur 291 329 
             
2,32 €  12   8 110 599 €   675 883 €  

Počet oslobodených platiteľov 4,64 eur 
v 2020-2021 65 215 

             
4,64 €  12   3 631 171 €   302 598 €  

Počet platiteľov 4,64 eur od 01/2022 1 920 
             
4,64 €  12     106 906 €     8 909 €  

Počet platiteľov 4,64 eur od 02/2022 2 002 
             
4,64 €  11     102 182 €     9 289 €  

Výpadok k 28.2.2022 360 466      11 950 858 €   996 679 €  

Predpoklad - Počet platiteľov 4,64 eur 
oslobodených od 3/2022 do 12/2022 12 878 

             
4,64 €        258 624 €    59 754 €  

SPOLU: 373 344 
  

 12 209 483 €  1 056 433 €  

Rozpočet 2022 - kompenzácia 
 

                 8 000 000 €  
 Výpadok v rozpočte na rok 2022 

   
   4 209 483 €     

 
Nedaňové príjmy predstavovali k sledovanému obdobiu 2,86 mil. € t.j. plnenie na 24,69 %. 
Plnenie sa pohybuje nad úrovňou mesačných plánov v reklame ako aj v ostatných príjmoch. 
Z hľadiska grantov a transferov predstavuje tento príjem k 28.2.2022 sumu 11,58 mil. €, z 
čoho príjem zo Zmluvy so štátom na program predstavuje 11,5 mil.€ v štruktúre STV 9,5 
mil.€ a SRo 2,0 mil.€. RTVS tiež obdržala refundácie bežných výdavkov (mzdy) na projekt 
Kreatívne centrum vo výške 78 445 € v štruktúre KC Bratislava vo výške 34 802 € a KC 
Banská Bystrica vo výške 43 643 €.  
Celkové výdavky RTVS k 28.2.2022 predstavovali sumu 22,37 mil.€, t.j. 12,87 % plnenie 
ročného plánu. Záväzné ukazovatele t.j. bežné výdavky predstavujú 22,16 mil.€ - plnenie na 
15,39 % a kapitálové výdavky sú vo výške 0,21 mil. € - plnenie na 0,72 %.  
Celkový prebytok bol vo výške 50,24 mil. €.  
K sledovanému obdobiu boli záväzné ukazovatele dodržané.“ 
 
M. Dzurjanin odprezentoval rozhlasové vysielanie v poslednom období. Informoval, že sa 
pripravuje odovzdávanie cien Rádiohlavy. SOSR mal prestávku kvôli karanténe.  
A. Šulík odprezentoval televízne vysielanie za február. Vysilenie bežalo štandardne až do 
vypuknutia vojny 24.2.2022 a odvtedy sa tomu prispôsobuje celé vysielanie.  
A. Lovász odprezentoval vysielanie za Sekciu spravodajstva a publicistiky. Informoval, že 
takisto sa všetko zmenilo 24.2.2022. Momentálne pracujú na budovaní okruhu :24. 
M. Hajko informoval, že vo februári rezonovali ZOH, ale priestor dostali aj iné priame 
prenosy. Podarila sa zazmluvniť hokejová extraliga a slovenské palubovkové športy.  
D. Jančovič odprezentoval čísla v rámci online RTVS. Informoval, že vďaka hokeju padali 
rekordy v sledovanosti online.  
I. Gallo sa spýtal, či sa to porovnáva napríklad aj s konkurenčnými webmi a čo sa stalo so 
sledovanosťou od 24.2.2022. 
D. Jančovič odprezentoval porovnanie s konkurenčnými webmi, kde RTVS bola najlepšia. 
J. Chudík požiadal o porovnanie, čo spravilo spustenie :24 s ostatnými programovými 
službami.  
H. Radová odprezentovala čísla sledovanosti televízneho vysielania za február.  
I. Gallo predložil návrh na uznesenie a dal o ňom hlasovať: 
Uznesenie č. 44/2022: 
Rada RTVS:  

a) berie na vedomie informáciu o aktuálnom stave hospodárenia a plnenia programovej 
služby RTVS, 

b) konštatuje, že RTVS si v tomto období splnila všetky povinnosti v oblasti televízneho 
a rozhlasového vysielania. 
 

Za: 6 / J. Balaščák, T. Caban, I. Gallo, J. Chudík, J. Mikušová, J. Uličiansky / 



Strana 4 z 15 
 

Proti: 0      
Zdržal sa: 0   
Neprítomní: 3 / D. Hushegyiová, M. Kabát, M. Kákoš /  
Uznesenie bolo prijaté. 
 
b. informácia o návrhu na prevod/prenájom majetku RTVS  
R. Doehring odprezentovala predložený návrh na prenájom.  
T. Caban za DK uviedol, že odporúčajú schváliť návrh na prenájom. 
I. Gallo predložil návrh na uznesenie a dal o ňom hlasovať: 
Uznesenie č. 45/2022: 
Rada RTVS v zmysle § 8 ods. 1 písm. m) zákona č. 532/2010 o RTVS v nadväznosti na § 12 
ods. 2 a § 13 ods. 1 písm. h) zákona č. 176/2004 o nakladaní s majetkom verejnoprávnych 
inštitúcií, schvaľuje návrh na prenájom nehnuteľného majetku s nájomcami: CATINO s. r. o., 
L.A.R. TRANSPORT s.r.o., Coca – Cola HBC Česko a Slovensko, s.r.o.: 
RTVS, organizačná zložka Slovenská televízia 
Nájomca: CATINO s.r.o. 
Predmet nájmu: nájom nebytových priestorov, ktoré sa nachádzajú v objekte RTVS, Mlynská 

dolina, 
Bratislava IV., v Štúdiovom bloku, 1. poschodie, s celkovou výmerou 176,02 m2. 
 

Č .m. Názov m2 

 
Čierna prevádzka 47,17 

126 Manipulačný priestor 9,46 

125 Výdaj bufetu 22,02 

125A Priestor haly 66,00 

124 Príprava 12,66 

123 Sklad 12,18 

123A Toaleta 2,61 

127A Šatňa 3,92 

 
Spolu 176,02 

 
Účel užívania predmetu nájmu: poskytovanie stravovacích služieb pre zamestnancov 

prenajímateľa a pre externých spolupracovníkov prenajímateľa. 
 

Pôvodná doba nájmu od 01.06.2018 na dobu neurčitú 
zmluva uzatvorená dňa 03.05.2018  
(ZM2016594) 

Navrhovaná doba nájmu  
Dohoda o prevode práv 
a povinností zo Zmluvy o nájme 
nebytových priestorov 
a hnuteľného majetku          č. 
ZM2016594 

od 01.04.2022 na dobu neurčitú 
(ZM2016594_2) 

Pôvodná cena nájmu do 
31.3.2022 

2 946,57 eur bez DPH / rok (vrátane inflácie 2020) 

Navrhovaná cena nájmu 3 041,63 eur bez DPH / rok (vrátane inflácie 2021) 

Pôvodná cena nájmu za m² do 
31.3.2022 

16,74 eur/m² bez DPH / rok (vrátane inflácie 2020) 
 

Navrhovaná cena nájmu za m² 17,28 eur/m² bez DPH / rok (vrátane inflácie 2021) 

Pôvodná cena služieb do 5 024,53 eur bez DPH / rok 
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31.3.2022 

Navrhovaná cena služieb 5 552,09 eur bez DPH / rok  

Pôvodná cena inventáru do 
31.3.2022 

130,50 eur bez DPH / rok (vrátane inflácie 2020) 

Navrhovaná cena inventáru 134,68 eur bez DPH / rok (vrátane inflácie 2021) 

Pôvodná výpovedná lehota 6 - mesačná 

Nová výpovedná lehota 6 - mesačná 

Inflačné zohľadnenie Áno 

 
Nájomca: L.A.R. TRANSPORT s.r.o.  
Predmet nájmu: nájom nebytových priestorov, ktoré sa nachádzajú v objekte RTVS, Mlynská 

dolina, Bratislava IV., v Objekte televízneho spravodajstva, na 3. 
podlaží, s celkovou výmerou 110,53 m2 – m.č. 245 (výdaj bufetu)    – 
43,89 m2, m.č. 247 – 12,22 m2 m.č. 246 – 12,22 m2 , m.č. 250 – 31,84 
m2, soc. priestory – 10,36 m2. 

Účel užívania predmetu nájmu: užívanie nebytových priestorov v súlade s predmetom 
podnikania zapísaným v obchodnom registri, a to pohostinskou 
činnosťou a výrobou hotových jedál určených na priamu spotrebu mimo 
prevádzkových priestorov za účelom poskytovania stravovacích služieb 
pre zamestnancov prenajímateľa a pre externých spolupracovníkov 
prenajímateľa. 

 

Pôvodná doba nájmu od 01.04.2017 na dobu určitú do 31.3.2022 
zmluva uzatvorená dňa 29.03.2017  
(ZM2012130) 

Navrhovaná doba nájmu  od 01.04.2022 na dobu neurčitú 
(ZM2028848) 

Pôvodná cena nájmu 2 913,07 eur bez DPH / rok (vrátane inflácie 2020) 

Navrhovaná cena nájmu 3 006,14 eur bez DPH / rok (vrátane inflácie 2021) 

Pôvodná cena nájmu za m² 12,16 eur/m² bez DPH / rok - m.č. 245 
10,42 eur/m² bez DPH / rok - m.č. 247 
45,00 eur/m² bez DPH / rok - m.č. 246 
52,33 eur/m² bez DPH / rok - m.č. 250 
3,47 eur/m² bez DPH / rok – soc. priestory 
(vrátane inflácie 2020) 

Navrhovaná cena nájmu za m² 12,55 eur/m² bez DPH / rok – m.č. 245 
10,75 eur/m² bez DPH / rok – m.č. 247 
46,44 eur/m² bez DPH / rok – m.č. 246 
54,00 eur/m² bez DPH / rok – m.č. 250 
3,58 eur/m² bez DPH / rok – soc. priestory 
(vrátane inflácie 2021) 

Pôvodná cena služieb 3 348,24 eur bez DPH / rok, el. energia meračom, vodné, 
stočné – paušál s vyúčtovaním štvrťročne 

Navrhovaná cena služieb 3 490,61 eur bez DPH / rok, el. energia meračom, vodné, 
stočné – paušál s vyúčtovaním štvrťročne 

Pôvodná cena inventáru - 

Navrhovaná cena inventáru - 

Pôvodná výpovedná lehota 1 - mesačná 

Nová výpovedná lehota 1 - mesačná 

Inflačné zohľadnenie Áno 

 
RTVS, organizačná zložka Slovenský rozhlas 
Nájomca: Coca – Cola HBC Česko a Slovensko, s.r.o. – organizačná zložka 
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Predmet nájmu: nájom nebytových priestorov, ktoré sa nachádzajú v objekte RTVS, Mýtna 
ul. č. 1, Bratislava I., 8. poschodie o výmere 0,6 m2, 10. poschodie 
o výmere 0,6 m2. 

Účel užívania predmetu nájmu: užívanie nebytových priestorov v súlade s podnikateľským 
oprávnením nájomcu za účelom umiestnenia a prevádzkovania 2 ks 
nápojových automatov. 

Pôvodná doba nájmu od 1.10.2014 na dobu neurčitú 
zmluva uzatvorená dňa 25.9.2014 
(ZM1001489) 

Navrhovaná doba nájmu  
Dodatok č. 1 

od 01.04.2022 na dobu neurčitú 
(ZM1001489_1) 

Pôvodná cena nájmu 313,95 eur bez DPH / rok (vrátane inflácie 2020) 

Navrhovaná cena nájmu 216,00 eur bez DPH / rok (vrátane inflácie 2021) 

Pôvodná cena nájmu za m² 174,42/130,81 eur/m² bez DPH / rok (vrátane inflácie 
2020) 

Navrhovaná cena nájmu za m² 180,00 eur/m² bez DPH / rok (vrátane inflácie 2021) 

Pôvodná cena služieb 314,94 eur bez DPH / rok 

Navrhovaná cena služieb 211,75 eur bez DPH / rok 

Pôvodná cena inventáru - 

Navrhovaná cena inventáru - 

Pôvodná výpovedná lehota 1 - mesačná 

Nová výpovedná lehota 1 - mesačná 

Inflačné zohľadnenie Áno 

 
Za: 6 / J. Balaščák, T. Caban, I. Gallo, J. Chudík, J. Mikušová, J. Uličiansky / 
Proti: 0      
Zdržal sa: 0   
Neprítomní: 3 / D. Hushegyiová, M. Kabát, M. Kákoš / 
Uznesenie bolo prijaté. 
 
c. informácia o verejných obstarávaniach 
M. Knut odprezentoval predložený materiál. K jednotlivým verejným obstarávaniam uviedol aj 
podrobnosti.  
J. Mikušová uviedla, že to prerokovali na DK. Odporúča materiál zobrať na vedomie. 
J. Chudík uviedol, že z materiálu vyplýva, že obstarávania sú pripravené starostlivo 
a zodpovedne a dobre hodnotí, že je tak veľa obstarávaní začatých. Za veľmi dobrý počin 
považuje vznik a rozbehnutie kreatívnych centier.  
I. Gallo predložil návrh na uznesenie a dal o ňom hlasovať: 
Uznesenie č. 46/2022: 
Rada RTVS berie na vedomie informáciu o verejných obstarávaniach podľa predloženého 
materiálu. 
 
Za: 6 / J. Balaščák, T. Caban, I. Gallo, J. Chudík, J. Mikušová, J. Uličiansky / 
Proti: 0      
Zdržal sa: 0   
Neprítomní: 3 / D. Hushegyiová, M. Kabát, M. Kákoš / 
Uznesenie bolo prijaté. 
 
d. informácia o zámere vstúpiť do zmluvného záväzku v zmysle par. 15 ods. 3 písm. h)  
M. Knut odprezentoval všetky predložené zámery.  
J. Mikušová uviedla, že na DK sa pýtali na podrobnosti k viacerým zámerom a odporúčajú 
ich zobrať na vedomie. Požiadala, aby sa do týchto dokumentov dávali informácie o cene za 
jednu časť a minutáž pri jednotlivých projektoch. Nezodpovedané otázky pre ňu ostali pri 
zámere k relácii Peniaze. Pripomenula, že DK mala dostať do konca februára vyúčtovanie 
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tejto relácie, ale prišla iba jedna excelovská tabuľka, ktorá je nedostačujúca a potrebujú 
predložiť normálne vyhodnotenie.  
I. Gallo pripomenul, že k tomu rada prijala aj uznesenie a spätná väzba od manažmentu nie 
je primeraná tomu, čo sa dohodlo. Takisto pripomenul, že sa ešte pripravuje jeden projekt, 
kde sa debatovalo o tom, či sa to nebude prekrývať a vtedy A. Šulík uviedol, že sa to ešte 
musí upratať.  
A. Šulík odpovedal, že on má v kuratele len vysielaciu a programovú líniu. V januári Media 
RTVS prejavila záujem o pokračovanie relácie Peniaze a Media RTVS deklarovala, že sú 
schopní zabezpečiť financovanie pokračovania tejto relácie. Tá druhá podobná relácia je od 
NBS a je to nakoniec iný spôsob a iný žáner relácie z oblasti financií a nebijú sa navzájom.  
I. Gallo pripomenul, že rada nikdy nepožadovala od manažmentu, aby systém financovania 
tejto relácie bol nastavený pomocou spponzoringu, ale toto navrhol manažment a rada to 
chcela len skontrolovať. Plánovalo sa to vyhodnotiť po ukončení prvej série, čo bol koniec 
januára, termín sa posunul na koniec februára a predložilo sa len nedostatočné 
vyhodnotenie a teraz je predložený zámer na ďalšie pokračovanie.  
M. Knut informoval, že na DK si vysvetlili, čo potrebujú mať predložené a bude to pre DK 
zabezpečené.  
J. Mikušová spresnila, že zmluvu podpísal GR RTVS a preto chcú údaje od RTVS a nie od 
Medie RTVS. Predpokladá, že v najbližších dňoch dostane DK to, čo chce. 
I. Gallo sa spýtal, či je aj program stotožnený s tým, že ide aj druhá séria. 
A. Šulík odpovedal, že áno, pretože takýto formát chýba vo vysielaní. 
J. Balaščák požiadal aj o programové vyhodnotenie tohto projektu. 
I. Gallo uviedol, že nikto nespochybňuje, že takýto formát je potrebný, ale je dôležité 
predložiť relevantné podklady.  
I. Gallo predložil návrh na uznesenie a dal o ňom hlasovať: 
Uznesenie č. 47/2022: 
Rada RTVS berie na vedomie informáciu o zámere vstúpiť do zmluvného záväzku v zmysle 
§ 15 ods. 3 písm. h) zákona č. 532/2010 Z. z. o RTVS podľa predloženého materiálu. 

 
Za: 6 / J. Balaščák, T. Caban, I. Gallo, J. Chudík, J. Mikušová, J. Uličiansky / 
Proti: 0      
Zdržal sa: 0   
Neprítomní: 3 / D. Hushegyiová, M. Kabát, M. Kákoš / 
Uznesenie bolo prijaté. 
 
e. informácia o zmluvách nad 10 000 eur uzavretých v predchádzajúcom období (čl. 7 
ods. 2 Štatútu Rady RTVS)  
R. Doehring odprezentovala predložený materiál, ktorý obsahoval zoznam zmlúv nad 10 tis. 
€ za február 2022. 
T. Caban uviedol, že sa na DK pýtali na podrobnosti k viacerým zmluvám.  
I. Gallo predložil návrh na uznesenie a dal o ňom hlasovať: 
Uznesenie č. 48/2022: 

Rada RTVS prerokovala a berie na vedomie informáciu o zmluvách nad 10 000 € za mesiac 
február 2022. 
 
Za: 6 / J. Balaščák, T. Caban, I. Gallo, J. Chudík, J. Mikušová, J. Uličiansky / 
Proti: 0      
Zdržal sa: 1 / M. Kákoš /   
Neprítomní: 2 / D. Hushegyiová, M. Kabát / 
Uznesenie bolo prijaté. 
 
f. Priebežná informácia o projektoch v rámci CRN 
A. Šulík odprezentoval vyhodnotenie projektov v rámci CRN za mesiac február 2022. 
Celkový počet prijatých projektov bol 8. 



Strana 8 z 15 
 

J. Chudík ako spravodajca uviedol, že dramaturgické rady sa konajú pravidelne a podľa 
predložených informácií sa rozhodnutia programovej rady javia ako neproblematické. 
Upozornil, že je málo námetov v oblasti detskej tvorby. Odporúča zobrať na vedomie. 
I. Gallo predložil návrh na uznesenie a dal o ňom hlasovať: 
Uznesenie č. 49/2022: 
Rada RTVS prerokovala a berie na vedomie Priebežnú informáciu o projektoch v rámci CRN 
podľa predloženého materiálu. 

 
Za: 7 / J. Balaščák, T. Caban, I. Gallo, J. Chudík, M. Kákoš, J. Mikušová,  

J. Uličiansky / 
Proti: 0      
Zdržal sa: 0   
Neprítomní: 2 / D. Hushegyiová, M. Kabát / 
Uznesenie bolo prijaté. 
 
5. Návrh Organizačného poriadku RTVS (spravodajca M. Kákoš) 

I. Gallo informoval, že manažment RTVS predložil návrh Organizačného poriadku RTVS, 
ktorý zo zákona Rada RTVS schvaľuje. Ide v ňom najmä o vznik novej Sekcie komunikácie, 
úpravy v Sekcii spravodajstva a publicistiky a vznik 3-och kreatívnych centier. 
Právny rámec: §8 ods. 1 písm. f) zákona č. 532/2010 o RTVS: 
Rada RTVS: schvaľuje štatút Rozhlasu a televízie Slovenska, organizačný poriadok 
Rozhlasu a televízie Slovenska, štatút programových pracovníkov a spolupracovníkov 
Rozhlasu a televízie Slovenska podľa § 4 ods. 2 a podmienky poskytovania archívnych 
dokumentov 
Doplnil, že Organizačný poriadok RTVS je základným organizačným interným predpisom 
RTVS a je záväzný pre všetkých zamestnancov RTVS. 
V. Staškovič odprezentoval predložený návrh Organizačného poriadku RTVS. Upozornil na 
zmeny, ktoré nastali oproti súčasnému Organozačnému poriadku. Informoval, že vzniká 
samostatná Sekcia komunikácie, vzniká samostatná jednotka pri programovej službe :24 
a intendantúra k nej, vzniká aj samostatný Odbor domáceho spravodajstva, vzniká aj Odbor 
publicistiky v televíznej časti. V Odbore motorizmu sa do návzu dopĺňa aj slovo mobilita. 
Ďalej Organizačný poriadok reaguje na vznik kreatívnych centier. 
M. Kákoš ako spravodajca prečítal svoje stanovisko: 
„V decembri 2019 schválila Rada RTVS organizačný poriadok RTVS s platnosťou od 
1.1.2020. Jeho novú podobu si vynútilo niekoľko závažných štrukturálnych zmien, na ktoré 
upozorňuje predložená dôvodová správa. Za najpodstatnejšie môžeme označiť vznik 
a budúcu existenciu troch kreatívnych centier (Bratislava, Banská Bystrica a Košice), 
plánované rozšírenie programových služieb STV o službu : 24 a vznik samostatnej Sekcie 
komunikácie (doteraz iba odbor) v súvislosti s rozširovaním online platforiem. Ostatné časti 
momentálne platného organizačného poriadku (až na parciálne úpravy) zostávajú viac menej 
nezmenené. Úroveň riadenia RTVS naďalej zostáva dvojstupňová. Kreatívne centrá už 
v tejto prípravnej fáze majú svojich riaditeľov, ktorí v organizačnej schéme spadajú priamo 
pod generálneho riaditeľa. Predložený návrh ďalej podrobne špecifikuje náplň činnosti 
kreatívnych centier. Rozšírenie ponuky programových služieb STV o dvadsať štyri hodinovú 
spravodajskú (momentálne vysielanej na frekvencii Trojky) si vynútila mimoriadna politická 
situácia vo svete, RTVS však plánuje v jej vysielaní pokračovať aj v budúcnosti a obohatiť 
o ňu momentálne televízne vysielanie. Zmena Odboru komunikácie na samostatnú sekciu 
má vzhľadom na zväčšujúci sa vplyv v online priestore svoje opodstatnenie. 
Predložený návrh nového organizačného poriadku RTVS otvára dve otázky :  

a/ už dlhšie kontroverznú tému, či je nutné zachovať samostatnú Sekciu výroby 
programov, alebo jej jednotlivé odbory (televízny a rozhlasový) nepresunúť kompetenčne 
pod riaditeľov programových služieb STV a SRo. Zdá sa, že príslušnosť výroby 
a producentov priamo pod program by umožňovala flexibilnejšie pristupovať k plánovaniu 
výrobných procesov, rozpočtov atď.  O tejto otázke sme diskutovali už aj v minulosti, no 
vzhľadom na existenciu samostatných sekcií spravodajstva a publicistiky a športu je zrejme 
terajšia forma Sekcie výroby zrejme najvýhodnejšia, inak by muselo dôjsť k masívnemu 
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nárastu v istých profesiách (kameramani, strihači, zvukári atď.) A zároveň je otázna 
i vyťaženosť. Preto sa osobne prikláňam k zachovaniu Sekcie výroby v podobe navrhnutej 
v organizačnom poriadku. 

b/ druhou otázkou je dlhodobá udržateľnosť piatej televíznej služby – spravodajského 
kanála. Určite by obohatila televíznu ponuku, zvýšila kredibilitu verejnoprávneho média atď. 
Na jej stálu prevádzku (momentálne ju vnímame viac ako dočasnú) budú však potrebné 
zvýšené náklady a zároveň licencia od RVR (predpokladám, že RTVS už žiadosť o udelenie 
licencie podala). Pokiaľ sa podmienky na dlhodobú udržateľnosť naplnia, rozšírenie ponuky 
týmto smerom treba privítať. 
Domnievam sa, že predložený návrh organizačného poriadku RTVS je logický, konzistentný 
a preto ho odporúčam na schválenie.“ 
 
I. Gallo sa spýtal, či medzi sekcie nemajú byť zaradené aj kreatívne centrá, aby bolo jasné, 
že je to na úrovni sekcie. 
V. Staškovič uviedol, že to tam doplní. 
I. Gallo uviedol, že má problém, aby sa schválil Organiačný poriadok s novou programovou  
službou, ktorá de iure neexistuje. 
M. Kákoš si myslí, že aby manažment mohol začať spojazdňovať túto programovú službu, 
tak by mala byť v Organizačnom poriadku. Rada podľa neho neschvaľuje jej fungovanie, ale 
len jej miesto v organizačnej štruktúre.  
J. Chudík si rovnako myslí, že to nemusí byť podmienené licenciou. 
I. Gallo uviedol, že na to, aby to bolo absolútne čisté stačí, aby RTVS predložila žiadosť na 
radu v zmysle zákona o digitálnom vysielaní. To sa všetko dá urobiť na tomto rokovaní.  
M. Kákoš navrhol, aby sa teraz prerušil tento bod, aby RTVS mohol predložiť žiadosť 
o súhlas na udelenie licencie pre novú programovú službu a následne sa to schválilo naraz 
s Organizačným poriadkom.  
J. Rezník navrhuje rovnaký postup, bol by rád, aby :24 vysielala nepretržite ďalej, pretože 
akékoľvek prerušenie by mohlo veľmi uškodiť.  
I. Gallo uviedol, že práve preto je podstatné, aby bol schválený súhlas radou o vysielanie 
novej programovej služby. Bez toho sa to vysielanie nemôže volať programová služba. 
Postup preto podľa neho musí byť taký, že najprv rada schváli vznik novej programovej 
služby a následne nový organizačný poriadok.  
J. Balaščák sa spýtal, či sa v rámci tejto programovej služby nemalo uvažovať aj o Odbore 
regionálneho spravodajstva.  
J. Rezník uviedol, že tam taký odbor doplní. 
I. Gallo prerušil rokovanie o tomto bode. 
 
6. Návrh ďalšieho vysielania spravodajstva a publicistiky RTVS – plnenie 

uznesenia č. 36/2022 (spravodajca M. Kákoš) 

I. Gallo informoval, že ide o materiál, ktorý si rada vyžiadala na ostatnom rokovaní 
v súvislosti s udalosťami, ktoré nastali a so zmenami v Sekcii spravodajstva a publicistiky 
RTVS. 
A. Lovász odprezentoval predložený materiál. Informoval o tom, že sa zaviedol inštitút, ktorý 
zabezpečí to, že v akomkoľvek čase bude môcť byť poslucháč a divák informovaný 
o akejkoľvek dôležitej udalosti, ktorá nastane. Je podľa neho už teraz vidieť, že 
v popoludňajších hodinách je záujem o vysielanie spravodajského kanála.  
M. Kákoš ako spravodajca prečítal svoje stanovisko: 
„Začiatok vojny na Ukrajine zastihol spravodajstvo RTVS nepripravené. Oneskorená reakcia 
v televíznom vysielaní, informačné vákuum počas prvých hodín konfliktu, si vyžiadali nie len 
personálne konzekvencie, ale aj nutnosť minimálne v strednodobom horizonte operatívne 
prispôsobovať spravodajské a publicistické vysielanie, zmenu prístupu, organizácie 
i preformátovania už zabehnutých relácií. O štyri dni sa začalo na platforme STV 3 vysielanie 
24-hodinové spravodajstva, orientovaného vzhľadom na závažnosť najmä na vojnové 
udalosti. Toto rozhodnutie sa za nasledujúce dva týždne ukázalo ako správne. Vzhľadom na 
mimoriadnosť si situácia vyžadovala a ešte stále vyžaduje mnohé improvizácie a nutnosť 
prispôsobovať obsah vysielania nie len na STV :24, ale aj na ostatných programových 
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službách a to nie len v spravodajských, ale aj v publicistických reláciách. Po rozpačitom 
začiatku sa zdá, že spravodajstvo RTVS už momentálne dostatočne pokrýva potrebný 
rozsah informovanosti a dostalo sa na primeranú úroveň. V ďalšej fáze počíta s rozširovaním 
a navyšovaním objemu (nárast vysielacieho času, pridanie krátkych správ atď.). Takto 
nastavené spravodajstvo dokáže pokryť najdôležitejšiu udalosť, akou je vojna na Ukrajine. 
Samozrejme, že ona nemôže vytlačiť iné témy, najmä vnútropolitického charakteru, o ktorých 
treba aj naďalej informovať v adekvátnom rozsahu. 
 Ako najzávažnejší krok v koncepte rozvoja spravodajstva a publicistiky sa javí 
rozhodnutie pokračovať vo vysielaní STV :24 ako piatej programovej služby aj v budúcnosti. 
Z hľadiska verejnoprávneho vysielateľa možno takéto rozhodnutie považovať za správne, 
otázkou je jeho realizovateľnosť v nepriaznivej finančnej kondícii RTVS. Vyžaduje si 
dôkladnú prípravu, aj keď si mnohé bolo možné odskúšať takpovediac „za chodu“ počas 
tohto krízového obdobia. Samostatná a dlhodobo udržateľná televízna služba potrebuje 
výrazne personálne aj technické posilnenie, musí mať pripravené nové, nie len spravodajské, 
ale aj publicistické formáty, kvalitných redaktorov a moderátorov atď. To všetko predstavuje 
nemalé náklady. Podľa informácií bolo uvoľnených z rozpočtu 500 000 € na personálne 
zabezpečenia a 200 000 € na produkciu. Na posúdenie, či bude tento objem financií 
dostatočný, zatiaľ nemáme podrobnejšie informácie. Zatiaľ sa jedná iba o aproximatívny 
odhad, ktorý je potrebné analyticky rozpracovať na jednotlivé položky. Táto suma je 
súčasťou už schváleného rozpočtu na rok 2022 (preto ho bude nevyhnutné aktualizovať), 
dôležité však bude kalkulovať so zaťažením rozpočtov na nasledujúce roky. Otázkou takisto 
je dlhodobá udržateľnosť takejto programovej služby nie len z finančnej stránky, ale aj z 
programovej. O tomto všetkom by Rada RTVS potrebovala ucelenejšie informácie.“ 
 
I. Gallo ocenil rozhodnutie manažmentu RTVS neprerušiť vysielanie :24, ktoré bolo pôvodne 
len na dva týždňa. Ocenil aj to, že sa to podarilo spustiť v podstate z večera do rána a je 
potrebné oceniť aj zamestnancov, ktorí sa na tom podieľali. Myslí si, že stále obviňovať 
RTVS z toho úvodného zlyhania by nebolo spravodlivé. Fakt je taký, že v rámci SRo bolo 
všetko v poriadku a v televízii sa udialo už spomenuté zlyhanie. Myslí si, že spustenie 
spravodajského vysielania bolo jediné možné, ak si RTVS nechcela zabiť programovú 
štruktúru ostatných programových služieb. Od úvodného zlyhania urobila RTVS veľké 
množstvo krokov, aby RTVS bola serióznym partnerom pre všetkých koncesionárov. 
Navrhol, aby RTVS niekedy v rámci tlačovej správy odkomunikoval súvislosti napríklad pri 
porovnávaní s ČT, aby ľudia mali predstavu napríklad o finančnom krytí. Je presvedčený, že 
teraz je najvyšší čas opätovne otvoriť tému zmeny financovania RTVS, pretože teraz sa 
ukázalo, že verejnoprávny vysielateľ je potrebný a jeho úloha je neodškriepiteľná. 
M. Kákoš sa spýtal, či sa pri preberaní rozhlasového vysielania neuvažuje nad tým, že by sa 
vysielalo aj z rozhlasového štúdia, ktoré by sa vybavilo kamerami a malou strižňou.  
A. Lovász odpovedal, že nad tým rozmýšľajú.  
J. Chudík nepovažuje za prekvapenie, že sa podarilo v takej rýchlosti spustiť spravodajské 
vysielanie, pretože ľudia v STV sú toho schopní a majú to v sebe. Zdôraznil, že situácia na 
začiatku ohľadom toho zlyhania mu pripadala hysterická a myslí si, že to bolo zámerne 
hysterické. Myslí si, že je dobré, že sa naštartovalo spravodajské vysielanie a je to treba 
využiť na naštartovanie debaty o finančnom krytí vysielania :24. 
I. Gallo prerušil rokovanie o tomto bode s tým, že sa cez prestávku naformuluje uznesenie. 
 
11. Správa o stave výberu úhrad za služby verejnosti poskytované RTVS za rok 

2021 (spravodajca J. Mikušová) 

I. Gallo informoval, že materiál je predložený v zmysle uznesenia rady č. 28/2016. 
R. Doehring odprezentovala predložený materiál. 
J. Mikušová odprezentovala spravodajské stanovisko: 
„Príjmy z úhrad za služby verejnosti sú podľa  § 20 odsek 1 písm. a) zákona o RTVS 
č.532/2010 Z.z. jedným zo zdrojov financovania verejnoprávnej RTVS. Vo finančnom 
vyjadrení sú najvýznamnejším zdrojom príjmov RTVS. Ich platenie, vyberanie a vymáhanie 
je upravené samostatným zákonom. Aktuálna výška úhrady je 4,64 € za každý (aj začatý) 
kalendárny mesiac.  
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Od nadobudnutia účinnosti tohto zákona bolo jeho novelizáciou upravené od 1.1.2020 
oslobodenie od platenia za služby verejnosti pre poberateľov dôchodkových dávok a dávok 
v hmotnej núdzi (predtým poloviční platitelia). 
Podrobnú analýzu zdrojových možností tejto formy financovania a jej limitov a rizík vykonala 
kontrolná skupina NKÚ v roku 2021 – viď Protokol o výsledku kontroly Zmluvné vzťahy 
v RTVS zo septembra 2021. Kontrolná skupina NKÚ skonštatovala, že z dlhodobého 
hľadiska nie je možné zabezpečiť udržateľnosť tohto druhu príjmu, pretože populácia 
Slovenska starne, počet oslobodených stúpa a kompenzácie výpadku príjmov nie sú zo 
strany štátu systémovo nastavené a sú nedostatočné a že štát si uvedeným postojom neplní 
svoju povinnosť, to jest  zabezpečiť dostatočnú kompenzáciu výpadku príjmov, spôsobeného 
prijatou legislatívou. 
Tento záver NKÚ korešponduje s názorom rady RTVS, ktorá sa výberom úhrad za služby 
verejnosti zaoberá v pravidelných intervaloch (polročne a ročne) a vo svojich uzneseniach, 
ako aj v uzneseniach týkajúcich sa schvaľovania a plnenia rozpočtu RTVS upozorňuje na 
neudržateľnosť situácie a nevyhnutnosť zmeny formy financovania RTVS. 
Materiál, ktorý dnes prerokovávame, potvrdzuje závery NKÚ, aj upozornenia uvedené  
v uzneseniach rady RTVS. 
Je spracovaný podrobne, prehľadne a s potrebnou analytickou hĺbkou. Poskytuje analytické 
informácie o výbere ročných úhrad, porovnáva ich s výberom „starých“ úhrad, prináša 
prehľad o štruktúre platiteľov, o vývoji v počte oslobodených resp. odhlásených užívateľov, 
odhad výpadku pre nasledujúci rok, aktivity RTVS na vymáhanie úhrad nedoplatkov od roku 
2017 po rok 2021 s výhľadom pre rok 2022. 
Plán výberu spolu na rok 2021 bol dosiahnutý vo výške 76 303 645 €, čo je o 2 595 645 € 
viac ako plán a o 1 020 438 € viac ako v roku 2020. 
Výber úhrad za predchádzajúce obdobia (staré dlhy) bol v roku 2021 7 446 237 €, čo je 
o 1 664 746 € viac ako v roku 2020. 
Výber úhrad za aktuálny rok 2021 bol 68 857 408 €, čo je o 644 307 € menej, než v roku 
2020. 
V roku 2021 RTVS eviduje 15 424 nových oslobodení od platenia úhrady z dôvodu 
poberania dôchodkových dávok. V roku 2021 bolo celkovo  356 544 oslobodených ,pre rok 
2022 sa očakáva 373 344 oslobodených. Vo finančnom vyjadrení to je v roku 2021 výpadok 
11 342 197 €, v roku 2022 je očakávaný výpadok 12 209 483 €. 
V kategóriách domácnosti aj zamestnávatelia bol v roku 2021 ešte zvýšený počet platiacich 
v porovnaní s 2020. 
Z uvedených údajov vyplýva nepriaznivá perspektíva vývoja, napriek tomu, že príjmy za 
úhrady spolu sú v roku 2021  vyššie než v roku 2020, v úhradách za aktuálny rok už došlo 
k poklesu – starnutie populácie, nárast dôchodcovských oslobodení. V roku 2022 tento trend 
bude pokračovať. Očakáva sa ,že výber „starých úhrad“ má svoje limity a nebude dostatočný 
na pokrytie poklesu bežných výberov. 
Ako čelí RTVS vzniknutej situácii:  
RTVS využíva všetky svoje možnosti na vymáhanie nedoplatkov na úhradách zasielaním 
výziev, súdnym vymáhaním, pravidelnou kontrolou platiteľov, akvizičným procesom na 
získanie nových odberateľov elektriny v domácnostiach, to isté v kategórii zamestnávateľov, 
využívanie údajov Sociálnej poisťovne ... ale výsledky týchto aktivít  nemôžu kompenzovať 
rastúci deficit príjmov. 
RTVS nás informovala o prebiehajúcich rokovaniach s MF SR o dofinancovaní očakávaného 
výpadku pre rok 2022, v čase písania stanoviska sme nemali informácie o výsledku. 
DK konštatuje, zo strany RTVS je agende výberu, jeho evidencii, akvizícií a vymáhania 
úhrad za služby verejnosti venovaná dostatočná pozornosť, ktorá prináša aj finančný efekt. 
Nakoľko ale uvedené aktivity RTVS nemôžu v žiadnom prípade zabezpečiť kompenzáciu 
viacročného kumulatívne narastajúceho výpadku príjmov, navrhujeme požiadať GR  RTVS 
o predloženie aktivít smerom k externému prostrediu ( MK SR, MF SR ) s cieľom 
zabezpečenia kompenzácie reálneho výpadku príjmov a pravidelne informovať radu RTVS 
o dosiahnutých výsledkoch.“ 
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T. Caban skonštatoval, že vymáhanie dlžôb je nateraz úspešné, ale časom sa tieto dlžoby 
uhradia, alebo sa už nebudú dať vymáhať a je potrebné rozmýšľať, ako nahradiť tento 
výpadok. Za DK uviedol, že odporúčajú materiál zobrať na vedomie. 
I. Gallo prerušil rokovanie o tomto bode s tým, že sa cez prestávku naformuluje uznesenie. 
 
12. Správa o hospodárení a plnení záväzných ukazovateľov rozpočtu RTVS za IV. 

štvrťrok 2021 (spravodajkyňa J. Mikušová) 
I. Gallo informoval, že manažment RTVS doplnil informácie k materiálu z predchádzajúceho 
rokovania o vyselektované údaje za IV. štvrťrok, ktoré tam chýbali. 
R. Doehring odprezentovala doplnené údaje. 
J. Mikušová ako spravodajkyňa uviedla, že záväzné ukazovatele rozpočtu boli za sledované 
obdobie dodržané. 
I. Gallo prerušil rokovanie o tomto bode a vyhlásil prestávku na prípravu uznesení. 
 
5. Návrh Organizačného poriadku RTVS (spravodajca M. Kákoš) 

I. Gallo informoval, že sa bude pokračovať v tomto prerušenom bode. Medzičasom prišla od 
RTVS žiadosť o súhlas Rady RTVS s udelením licencie podľa zákona o digitálnom vysielaní 
pre samostatnú 5. programovú službu RTVS :24. 
I. Gallo predložil návrh na uznesenie a dal o ňom hlasovať: 
Uznesenie č. 50/2022: 
Rada RTVS súhlasí so žiadosťou RTVS o udelenie licencie na digitálne vysielanie pre 
samostatnú piatu televíznu programovú službu podľa § 26 zákona č. 220/2007 Z. z. 
o digitálnom vysielaní programových služieb a poskytovaní iných obsahových služieb 
prostredníctvom digitálneho prenosu a o zmene a doplnení niektorých zákonov (ďalej len 
„zákon o digitálnom vysielaní“). 
Rada RTVS zároveň žiada GR RTVS, aby v súlade s § 26 ods. 4 zákona o digitálnom 
vysielaní doplnil doklady k žiadosti podľa § 26 ods. 2 zákona o digitálnom vysielaní o súhlas 
Rady RTVS. 
 
Za: 6 / J. Balaščák, T. Caban, I. Gallo, J. Chudík, M. Kákoš, J. Uličiansky / 
Proti: 0      
Zdržal sa: 0   
Neprítomní: 3 / D. Hushegyiová, M. Kabát, J. Mikušová / 
Uznesenie bolo prijaté. 
 
I. Gallo predložil návrh na uznesenie a dal o ňom hlasovať: 
Uznesenie č. 51/2022: 
Rada RTVS v zmysle § 8, ods. 1, písm. f zákona č.532/2010 o Rozhlase a televízii 
Slovenska schvaľuje Organizačný poriadok RTVS s platnosťou od 1.4.2022 v zmysle 
pripomienok vznesených na rokovaní Rady RTVS 16.3.2022. 
 
Za: 6 / J. Balaščák, T. Caban, I. Gallo, J. Chudík, M. Kákoš, J. Uličiansky / 
Proti: 0      
Zdržal sa: 0   
Neprítomní: 3 / D. Hushegyiová, M. Kabát, J. Mikušová / 
Uznesenie bolo prijaté. 
 
Uznesenie k bodu č. 6: 
Uznesenie č. 52/2022: 
Rada RTVS  

a) prerokovala a berie na vedomie Návrh ďalšieho vysielania spravodajských 
a publicistických programov RTVS, 

b) oceňuje rozhodnutie GR RTVS pokračovať vo vysielaní :24 a jej ďalšej transformácii 
na novú programovú službu, 

c) žiada GR RTVS o predloženie dopadov spustenia samostatnej programovej služby 
:24 na rozpočet RTVS v roku 2022,  
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d) žiada GR RTVS informovať Radu RTVS o stave prípravy, zabezpečenia a spustenia 
programovej služby :24 v mesačnej periodicite. 

 
Za: 6 / J. Balaščák, T. Caban, I. Gallo, J. Chudík, M. Kákoš, J. Uličiansky / 
Proti: 0      
Zdržal sa: 0   
Neprítomní: 3 / D. Hushegyiová, M. Kabát, J. Mikušová / 
Uznesenie bolo prijaté. 
 
Uznesenie k bodu č. 11: 
Uznesenie č. 53/2022: 
Rada RTVS: 

a) prerokovala a berie na vedomie Správu o stave úhrad za služby verejnosti 
poskytované RTVS za rok 2021, 

b) oceňuje aktivity RTVS zamerané na akvízície nových odberateľov, výber 
a vymáhanie bežných úhrad a nedoplatkov 

 
Za: 6 / J. Balaščák, T. Caban, I. Gallo, J. Chudík, M. Kákoš, J. Uličiansky / 
Proti: 0      
Zdržal sa: 0   
Neprítomní: 3 / D. Hushegyiová, M. Kabát, J. Mikušová / 
Uznesenie bolo prijaté. 
 
Uznesenie k bodu č. 12: 
Uznesenie č. 54/2022: 
Rada RTVS: 

a) Prerokovala a berie na vedomie doplnenie Správy o hospodárení a plnení záväzných 
ukazovateľov rozpočtu RTVS za IV. štvrťrok 2021. 

b) Konštatuje, že záväzné ukazovatele rozpočtu RTVS boli v danom období dodržané. 
c) Konštatuje, že sú splnené všetky podmienky na priznanie odmeny GR RTVS za IV. 

štvrťrok 2021 v plnej výške. 
 
Za: 6 / J. Balaščák, T. Caban, I. Gallo, J. Chudík, M. Kákoš, J. Uličiansky / 
Proti: 0      
Zdržal sa: 0   
Neprítomní: 3 / D. Hushegyiová, M. Kabát, J. Mikušová / 
Uznesenie bolo prijaté. 
 
Uznesenie č. 55/2022: 
Rada RTVS v zmysle § 8 ods. 1 písm. c) a podľa § 16 ods. 7 zákona č. 532/2010 Z. z. 
o RTVS a čl. 3 ods. 4 Štatútu Rady RTVS priznáva GR RTVS odmenu za IV. štvrťrok 2021 
vo výške 100 % mzdy vyplatenej za toto obdobie. 
 
Za: 6 / J. Balaščák, T. Caban, I. Gallo, J. Chudík, M. Kákoš, J. Uličiansky / 
Proti: 0      
Zdržal sa: 0   
Neprítomní: 3 / D. Hushegyiová, M. Kabát, J. Mikušová / 
Uznesenie bolo prijaté. 

 
9. Komplexná správa o vysielaní televíznych programových služieb Dvojka 

a Trojka v roku 2021 (spravodajcovia: členovia rady za televízne vysielanie) 
I. Gallo privítal intendantky programových služieb Dvojka a Trojka, p. Gajdošíkovú, resp. p. 
Gembickú. 
M. Gajdošíková odprezentovala predložený materiál za programovú službu Dvojka. 
Vyzdvihla ťažiskové projekty vysielania, verejnoprávne poslanie sa podľa nej darilo napĺňať. 
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J. Chudík ako spravodajca odprezentoval svoje stanovisko, ktoré už bolo koncipované tak, 
aby bolo súčasťou vyhodnotenia vysielania programových služieb, ktoré sa dáva do Výročnej 
správy RTVS. Za podstatné považuje, že sa napĺňal zámer budovať Dvojku ako okruh pre 
náročného diváka. Toto bolo však narúšané športom. Teraz bude podľa neho možné, po 
odchode športu, vidieť, kam sa tento okruh pohne. Vyzdvihol výber programov, školské 
vzdelávanie aj pre rómske deti a všetky sviatky a výročia osobností boli odprezentované. 
I. Gallo uviedol, že mu v materiáli chýba dôvodová správa, ktorá by to celé zjednotila 
a vyhodnotila to, čo sa podarilo naplniť a vyhodnotila jednotlivé kapitoly.  
 
Prebehla pomerne obsiahla diskusia o tom, či je tento materiál postačujúci a či je 
vypracovaný podľa toho, ako to bolo dohodnuté. M. Knut potvrdil, že zadanie zo strany Rady 
RTVS bolo jasné a muselo nastať nejaké komunikačné nedorozumenie, keď forma 
predložených informácií je iná, ako bolo dohodnuté. M. Kákoš a J. Chudík skonštatovali, že 
predložený materiál je a bol dostačujúci na vypracovanie vyhodnotenia zo strany rady, čo sa 
aj udialo, takže to, že to má inú formu nie je momentálne až tak podstatné. I. Gallo 
pripomenul, že on mal záujem, aby sa urobil a predložil materiál, ktorý už bude súčasťou 
Výročnej správy, aby Rada RTVS nepridávala zbytočnú robotu pre intendantov. Záver 
diskusie bol, že predložený materiál je ako podklad pre vypracovanie vyhodnotenia 
dostačujúci, akurát si intendanti prirobili prácu a musia vypracovať ešte aj text, ktorý pôjde do 
Výročnej správy RTVS, kde bude potrebné doplniť informácie, ktoré spomenul I. Gallo. 
I. Gallo predložil návrh na uznesenie a dal o ňom hlasovať: 
Uznesenie č. 56/2022: 
Rada RTVS prorokovala a berie na vedomie Komplexnú správu o vysielaní televíznych 
programových služieb Dvojka a Trojka v roku 2021. 
 
Za: 6 / J. Balaščák, T. Caban, I. Gallo, J. Chudík, M. Kákoš, J. Uličiansky / 
Proti: 0      
Zdržal sa: 0   
Neprítomní: 3 / D. Hushegyiová, M. Kabát, J. Mikušová / 
Uznesenie bolo prijaté. 
 
10. Odvolanie voči rozhodnutiu RTVS v zmysle zákona o slobode informácií 

(spravodajca T. Caban) 
Tento bod bol prerokovaný v neverejnom režime. 
Po skončení neverejnej časti predložil T. Caban návrh na uznesenie a I. Gallo dal o ňom 
hlasovať: 
Uznesenie č. 57/2022: 
Rada RTVS na základe § 8 ods. 1 písm. p) zákona č. 532/2010 Z. z. o Rozhlase a televízii 
Slovenska a o zmene a doplnení niektorých zákonov a § 19 ods. 2 zákona č. 211/2000 Z. z. 
o slobodnom prístupe k informáciám a o zmene a doplnení niektorých zákonov (zákon o 
slobode informácií) v znení neskorších predpisov,  v súlade s čl. 3 ods. 8 Štatútu Rady RTVS 
zrušuje podľa § 59 ods. 3 zákona č. 71/1967 Zb. o správnom konaní (správny poriadok) 
rozhodnutie Rozhlasu a televízie Slovenska o odmietnutí sprístupnenia informácií zo dňa 
16.02.2022, zn. 39/2022 a vec vracia RTVS na nové prejednanie a rozhodnutie. 
 

Za: 6 / J. Balaščák, T. Caban, I. Gallo, J. Chudík, M. Kákoš, J. Uličiansky / 
Proti: 0      
Zdržal sa: 0   
Neprítomní: 3 / D. Hushegyiová, M. Kabát, J. Mikušová / 
Uznesenie bolo prijaté. 
 
I. Gallo navrhol, aby neprerokované body boli presunuté na ďalšie rokovanie Rady RTVS. 
Členovia Rady RTVS vyslovili všeobecný súhlas s týmto návrhom. 
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I. Gallo poďakoval všetkým zúčastneným za spoluprácu a ukončil rokovanie Rady RTVS. 
 
V Bratislave 23.3.2022. 
Zapísal: Adam Mozolák     
tajomník Rady RTVS 
 
Overovateľka: 
Jarmila Mikušová 
 

Mgr. Igor Gallo 
       predseda Rady  

Rozhlasu a televízie Slovenska 
 
 
Kompletný zvukový záznam z rokovania Rady Rozhlasu a televízie Slovenska prehľadne 
usporiadaný podľa prerokovávaných bodov je možné si vypočuť na www.rtvs.sk. 
 

http://www.rtvs.sk/

